
 

 

 

 

 

Jeg blev i 2006 uddannet elektriker og i 2014 blev jeg færdig som elinstallatør. Jeg arbejdede efterfølgende i 

9 år som overmontør i en større elinstallationsvirksomhed. Her sad jeg med ansvaret for elevator-, video- 

og tyverialarmafdelingerne samt et par elektrikere til at lave alm. Elektrikerarbejde. 

I 2023 sagde jeg mit job op for at blive selvstændig og driver i dag min egen virksomhed, hvor jeg 

hovedsageligt laver elarbejde samt reparerer og modernisere elevatorer. 

 

Jeg bor på Lærkevej sammen med Nanna og vores 3 børn. 

 


